

# 2020 赛道英雄 2020 CIRCUIT HERO



Zhuhai International Circuit  
December 2019  
珠海国际赛车场  
2019年12月

# 2020 赛道英雄

## 2020 CIRCUIT HERO

### 赛事日期 EVENT CALENDAR

3月13-15日 泛珠三角超级赛车节 - 春季赛  
March 13-15, Pan Delta Super Racing Festival - Spring

6月12-14日 泛珠三角超级赛车节 - 夏季赛  
June 12-14, Pan Delta Super Racing Festival - Summer

9月18-20日 泛珠三角超级赛车节 - 秋季赛  
September 18-20, Pan Delta Super Racing Festival - Autumn

# 2020 赛道英雄

## 2020 CIRCUIT HERO

### 参赛者及车手报名资格

#### ELIGIBLE COMPETITORS AND DRIVERS

##### 参赛者

##### Competitors

车手可以以个人名义报名参赛，同时亦接受持有由监管机构发出的有效参赛执照的车队报名。

Entries can be submitted by Driver as Competitor. Commercial Competitors that holding a current and valid "Competitor Licence" issued by their ASN(s) will also be accepted.

##### 车手

##### Drivers

中国内地车手须持有中国汽车摩托车运动联合会颁发的当年有效的场地汽车比赛执照(国家A或以上)。

Mainland China drivers must hold a current and valid National A grade or higher circuit competition licence issued by CAMF.

所有国际车手，包括中国香港、中国澳门及中国台北车手须持有由监管机构所发出的当年度有效的国际比赛执照及参赛同意函。

All International Drivers including drivers from Hong Kong China, Macau China and Chinese Taipei must hold a current and valid International COMPETITION LICENCE and VISA authorizations issued by their ASN(s).

车手参赛时必须同时出示当年有效的医疗卡或医生证明。

A driver must also be in possession of a current medical certificate of aptitude, either included on the competition license or on an attached document.

# 2020 赛道英雄

## 2020 CIRCUIT HERO

组别设置: CATEGORY:		具体内容请参照2020年赛道英雄比赛规则 Details can be refer to 2020Circuit Hero Sporting Regulations.
超级跑车挑战组 Supercar Challenge	GT cars approved by organizer; The driver must be an Entrepreneur.	经赛事组织者认可接受的GT赛车; 车手必须是企业家身份, 需由赛事组织者审核通过。
超级跑车A组 Supercar A	GT3 cars approved by organizer.	经赛事组织者认可接受的GT3规格赛车。
超级跑车B1组 Supercar B1	Supercars with engines not larger than 4,000cc and approved by the organizer.	经赛事组织者认可接受, 排量为不超过4000cc超级跑车。
超级跑车B2组 Supercar B2	GT4 races cars approved by the organizer.	经赛事组织者认可接受的GT4赛车。
超级跑车C组 Supercar C	GT and Supercars as classified by Organizer or cars in conformity with the regulation of:  -Porsche Carrera Cup Asia -Ferrari Challenge Asia Pacific -Lamborghini Super Trofeo -Audi R8 LMS Cup -Lotus Cup	经赛事组织者界定的GT或超级跑车; 或符合以下赛事规格的GT赛车:  -亚洲保时捷卡雷拉杯 -法拉利亚太挑战赛 -兰博基尼-宝珀Super Trofeo亚洲挑战赛 -奥迪R8LMS杯 -莲花杯

赛会可根据车辆的报名情况, 调整组别的设置。

The organizer may adjust the category according to the entry number.



# 2020 赛道英雄 2020 CIRCUIT HERO

## 赛程设置 Sessions:

- |                   |                                 |
|-------------------|---------------------------------|
| ■ 1次官方练习 (30分钟)   | ■ 1x Official Practice (30mins) |
| ■ 1次排位赛 (20分钟)    | ■ 1x Qualifying (20mins)        |
| ■ 2回合比赛 (10圈及15圈) | ■ 2x Races ( 10laps & 15 laps)  |

\*详细赛事安排参见赛事时间表

\*Refers to the provisional timetable



# 2020 赛道英雄 2020 CIRCUIT HERO

## 其他 OTHER

### 轮胎 Tyre

所有参赛者必须使用赛事组织者指定的品牌官方轮胎。  
All competitors participating in CIRCUIT HERO will be required to use the designated tyre band,

### 车队嘉宾证 Team Guest Passes

证件的购买及使用请参看赛事证件管理的相关事宜。  
The terms of purchase and usage, please refers to management rule of race passes.



# 2020 赛道英雄 2020 CIRCUIT HERO

## 报名流程：

### APPLICATION PROCEDURES

参赛者需在2020年1月14日至2月27日向赛事组织者提交参赛申请。审核通过后，参赛者将收到赛事组织者发送的确认邮件。获得确认的参赛者需在规定的时间内交纳相应的报名费。Application must be submitted to the Organizer from 14<sup>th</sup> January to 27<sup>th</sup> February 2020. Once the application is accepted, Competitors will receive a confirmation email from the Organizer. The Competitor then have to pay the entry fee in full before the deadline.

## 报名费：

### ENTRY FEE:

One event (单场) : RMB6,500

Full Season (全年) : RMB18,000

报名地址 Application website:

<http://reg.zic.com.cn:8081>





# 2020 赛道英雄 2020 CIRCUIT HERO

## 车队商业推广合作套餐

3万(单场)	5万(单场)	10万(单场)	20万(单场)
Pit房(1间) 使用时间: 赛事周(周二至周日)	Pit房(1间) 使用时间: 赛事周(周二至周日)	Pit房(1间) 使用时间: 赛事周(周二至周日)	Pit房(1间) 使用时间: 赛事周(周二至周日)
模特手环2条	模特手环4条	模特手环4条	模特手环4条
车队名称注册	车队名称注册	车队名称注册	车队名称注册
赛事年鉴1页	赛事年鉴1页	赛事年鉴2页	赛事年鉴2页
车队宣传(1次) (ZIC微信公众平台及相关网站报导)	车队宣传(1次) (ZIC微信公众平台及相关网站报导)	车队宣传(1次) (ZIC微信公众平台及相关网站报导)	车队宣传(1次) (ZIC微信公众平台及相关网站报导)
	车队嘉宾证4张	车队嘉宾证4张	车队嘉宾证6张
	普通嘉宾证4张	普通嘉宾证6张	普通嘉宾证10张
	车队摄影证2张	车队摄影证2张	车队摄影证2张
	直道铁丝网广告1条 (10x1.3m)	直道铁丝网广告1条 (10x1.3m)	直道铁丝网广告2条 (10x1.3m)
		VIP品牌桌一围, 人证10张,车证5张	VIP房一间, 人证35张,车证15张
		赛道弯位广告位 (位置赛会指定安排)	赛道弯位广告位 (位置赛会指定安排)
		看台扶手栏广告1条 (10x0.9m)	看台扶手栏广告1条 (10x0.9m)
		赛事访问	赛事访问
		车队赛道拍照时段	车队赛道拍照时段
			商业区展位1个 (不多于50m <sup>2</sup> )

合作联系:周强 0756-3621447 13702767179



# 2020 赛道英雄 2020 CIRCUIT HERO

## 联系方式 CONTACT

电话 Tel: +86 756 3621447 / +86 756 3621449  
邮箱 E-Mail: [kirk@zic.com.cn](mailto:kirk@zic.com.cn); [zicclub@zic.com.cn](mailto:zicclub@zic.com.cn)

